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W czwartek, 26.05, w Centrum Informacji Turystycznej odbyło się kolejne posiedzenie Rady
Gospodarczej przy Burmistrzu Czerska. Gościnnie w posiedzeniu brali udział kierownik Urzędu
Pocztowego w Czersku, Ewa Fifielska oraz zastępca dyrektora do spraw medycznych chojnickiego
szpitala, Piotr Wroński.

Rada Gospodarcza wróciła do tematu, który był już wielokrotnie poruszany, dotyczący jakości usług
świadczonych przez Pocztę Polską w gminie Czersk. Członkowie rady zwrócili uwagę na dwie istotne
sprawy: wizerunek placówki i filii oraz problem z dostępnością do usług, tj. niedogodne godziny
funkcjonowania, długie kolejki, brak miejsc parkingowych w pobliżu oraz infrastruktury
wspomagającej osoby niepełnosprawne (barierki, podjazdy). Rada w tych sprawach planuje zwrócić
się po raz kolejny do gdańskiego oddziału Poczty Polskiej, któremu podlega czerski urząd pocztowy.



Drugim gościem był przedstawiciel chojnickiego szpitala, wicedyrektor Piotr Wroński. Poruszano
tematy z obszaru opieki zdrowotnej, m.in. dotyczący systemu ratownictwa medycznego na terenie
województwa pomorskiego oraz sposobu realizacji przez szpital nocnej i świątecznej opieki
zdrowotnej. – System ratownictwa medycznego tworzy i nadzoruje wojewoda. My jako szpital,
jesteśmy usługodawcą udostępniającym wyłącznie sprzęt, karetki oraz personel. Poza zmianą
systemu, na dłuższy czas oczekiwania na karetkę ogromny wpływ ma mała liczba tych pojazdów,
karetek po prostu jest zdecydowanie za mało – odpowiadał Piotr Wroński. Punkt nocnej i świątecznej
opieki zdrowotnej w Czersku zlikwidowano z dwóch powodów: braku lekarzy oraz niewielkiej liczby
osób korzystających z tego punktu. Rada Gospodarcza postanowiła wystąpić do Wojewody
Pomorskiego o zmianę w systemie ratownictwa medycznego odciążającą zespół RM w Czersku, który
obecnie często wyjeżdża poza granice powiatu chojnickiego.



W trzeciej części posiedzenia burmistrz Przemysław Biesek-Talewski przedstawił członkom Rady
Gospodarczej sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Czersk za rok 2021 oraz omówił budżet na
rok 2022, w tym realizowane przez gminę inwestycje.
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